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|EE erFrom: )

Sent: Mon 2/15/2021 1:29:30 PM

Subject: RE: mail aan IRF

Received: Mon 2/15/2021 1:29:30 PM

Ja eens, volgens mij gaat het ook niet om een akkoord maar wel om tijdige info

Een en ander is kennelijk anders dan vorig jaar leid ik af uit EERE] zijn reactie

vor:EN)SEER inh

Verzonden: maandag 15 februari 2021 14:27

aan: [INEEECRN)<BEEEDM© minvws.ni>
Onderwerp: RE: mail aan IRF

.

Dat lijkt me wel heel erg raar. De Kamer hoeft toch geen akkoord te geven op deze aankocop? Dat is volgens mij helemaal niet hoe

dit werkt en iig niet ‘de juiste procedure’. Zou wel heel raar zijn als we voor medicijn aankopen de TK moeten informeren voordat

de verplchtingen worden aangegaan. Dat is destijds bij de aankoop van remdesivir ook niet gebeurd overigens.

Uiteraard kunnen wel de TK informeren bij de komende stand van zaken brief over de aankoop (brief gaat 23/2 uit). Net zoals we

dat bij remdesivir hebben gedaan.

Groet,

Verzonden: maandag 15 februari 2021 14:11

Aan:IEEECBERETo invws.ni>
Onderwerp: FW: mail aan IRF

Ha Eve zullen kennelijk de tk moeten informeren over voornemen om de antilichamen in te kopen

Kan jij daar iets betekenen, in de zin dat we iets schrijven in de komende covid brief?

Verzonden: maandag 15 februari 2021 13:57

Onderwerp: RE: mail aan IRF

Het is van belang dat de TK tijdig wordt geinformeerd (dus voordat verplichtingen worden

aangegaan).

Ik verwacht dat FIN ook sterk zal aandringen op het bewandelen van de juiste procedures.
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van: INEEEKECNIIN)<BEXEMN@ minvws.o>
Verzonden: maandag 15 februari 2021 13:36

minvws.nl>;[CKE minvws.nl>;
@ minvws.nl>

Onderwerp: RE: mail aan IRF

+ [

Het zal in één van de komende covid brieven worden meegenomen

Groet

van:IEEE)CEEo inv i>
Verzonden: maandag 15 februari 2021 12:00

minvws.n>; |ECKETI) < minvws.n!>;[EKER

minvws.nl>

Onderwerp: RE: mail aan IRF

Helder, neem dit mee in de toelichting aan de IRF.

Hoe zal de TK hierover worden geinformeerd?

van: INEEEECNIIN)<BRo invs.oi>
Verzonden: maandag 15 februari 2021 11:45

Aan: A @minvws.n!>; [EXECS SEXETNominvws.ni>;
@minvws.nl>

CC:

Onderwerp: RE: mail aan IRF

Dag allemaal

Het klopt dat we de verplichting voor de aankoop van 10.000 behandelingen al op korte termijn aangaan. Daar geven we deze

week al een commitment over af (na akkoord minister op nota), waarna de EC een algemene overeenkomst afsluit met Roche en

waarna we als NL een land specifieke landovereenkomst afsluiten.

De deadline die ons wordt gesteld bij de JP procedure is dus voordat de EMA een wetenschappelijke verklaring afgeeft

(waarschijnlijk begin maart) en voordat we (daarna) eventueel besluiten over een noodtoelating. Er geldt echter pas een

afnameverplichting (entry of force) nadat het middel formeel door de EMA/EC tot de markt is toegelaten of nadat we als NL

eerder besluiten tot een noodtoelating.

De reden dat we nu bestellen is omdat het middel schaars is en de verwachting is dat - bij een gunstige EMA verklaring begin
maart - de vraag zal toenemen. Als we nu committeren zijn we echter verzekerd van levering; dit is in essentie waar de joint

procurement procedure om draait bij deze middelen, niet zozeer om een onderhandeling over prijs maar over het vooraf

waarborgen van levering en beschikbaarheid in een schaarste markt.

Voor de andere 10.000 antilichamen willen we komende weken nog even aankijken of het nodig is om die te bestellen en zo ja

bij welke fabrikant. De informatie over levering en beschikbaarheid van de antilichamen is nog schaars en verandert met de

week, dus we willen daarin behoedzaam zijn. Wel vragen we nu dus een mandaat van minister om die wel te kunnen bestellen

als dat opportuun is, de ervaring leert dat er steeds binnen enkele dagen geanticipeerd moet worden vanwege korte deadlines

dus nuttig om dan een mandaat te hebben.

Groet
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var:ICESEE0 vv.
Verzonden: maandag 15 februari 2021 10:52

)SEEe minvws.ni>
@minvws.nl>

@minvws.nl>;

Onderwerp: RE: mail aan IRF

=

De afnameverplichting is inderdaad gekoppeld aan de markttoelating. Echter wordt ons deze week wel gevraagd een definitieve

bestelling te plaatsen voor het Roche product (via de JP procedure).

Verzonden: maandag 15 februari 2021 10:30

) EEE © minvws.n.>; EEC HEXEN© minvws.n)>
Cc @minvws.nl>

Onderwerp: RE: mail aan IRF

+EEN
Ik had niet begrepen dat er deze week al besteld zou worden. Ik ging er vanuit dat dit

gekoppeld zou zijn aan de noodtoelating die op zijn vroegst na de wetenschappelijke verklaring
van EMA van kracht kan worden.

Het wordt lastig FIN, en TK tijdig te informeren. Cruciaal is wanneer de verplichting wordt

aangegaan.

Groeten,

Verzonden: maandag 15 februari 2021 10:08

Onderwerp: RE: mail aan IRF

Heldere mail wat mij betreft. Ik heb enkele kleine aanpassingen in de tekst gemaakt, zie hieronder.

Verder nog twee opmerkingen. 1.) Wij zijn met enkele bedrijven ook direct in contact over een mogelijk aankoop van hun

behandeling. Dit loopt dus niet alleen via de EC. De gesprekken met Roche lopen inderdaad wel via de EC. 2.) De laatste zin

beschrijft dat we over de komende 4 weken bezien welke behandelingen aangekocht zullen worden. Dit klopt, behalve dat we deze

week (na akkoord van de minister) al 10.000 behandelingen van Roche zullen bestellen.
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5.1.2i Concept

Van: 5.1.2e

Verzonden: vrijdag 12 februari 2021 16:26

Aan:IEEBEETo invvs. >;EEE
Onderwerp: mail aan IRF

@minvws.nl>

@ minvws.nl>

Kort informerend conceptmailtje aan de IRF. Graag aanvullingen/correcties

5.1.2i Concept
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